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Ørland kommune

 SVAR ANGÅENDE HØRING AV KOMMUNEDELPLAN FOR OPPVEKST 2017-2020

Medlemmer av Ørland kommunale foreldreutvalg har lest og fått anledning til å kommentere forslaget
til kommunedelplanen for oppvekst 2017-2020.

Det virker som om kommunen har satt seg noen høye mål, og det er vi foresatte fornøyde med. Flott at
kommunen har lagt til rette for fire inntak årlig i barnehager, samt at alle barn er sikret plass. Ser at planen
er avgrenset til det ordinære barnehage- og grunnskoletilbudet i Ørland kommune, men er det ikke riktig
å ta med noen ord om de private barnehagene også. Det er vel fortsatt sånn at det er kommunen som har øverste
barnehagemyndighet, og godkjenner de private barnehagene? Barna som går i private barnehager skal jo
også inn i den offentlige skolen i Ørland.

De siste årene har det til tider vært veldig vanskelig å få kvalifiserte lærervikarer inn i skolene ved sykdom i løpet
av skoleåret. Dette har i noen tilfeller ført til mangelfull oppfølging av den enkelte elev. Hvordan sikre at dette
ikke skjer igjen?

Vil det for øvrig få konsekvenser av noe slag hvis kommunen ikke når sine mål, og er det sånn
at vi foresatte kan kreve at retningslinjene skal følges?
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